
 

,                                      Protokół z posiedzenia Rady  

Osiedla „Świerczewo”   z dnia 23.09.2019 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli Radni   Rady Osiedla Świerczewo,  

Lista obecności radnych  ROŚ- załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Stwierdzono obecność   

11. 

                       Przewodniczący    Rady    Marek  Duklanowski    powitał      zebranych  Radnych  i        

zaproponował następujący porządek :  

 1/otwarcie- sprawdzenie kworum. 
2/ ODCZYTANIE protokołu z dnia 26,08.2019. 
3/PLAN PRACY SPOTKAŃ  - INTEGRACJA  w IV kwartale 2019   
propozycje.   
4/ Zakup tablicy i renowacja starej – podjęcie uchwały. 
5/ Sprawy wniesione: 
   a// pismo P.  Adriana Łuczaka –sprzedaż choinek fajerwerków –
podjęcie uchwały. 
   b/ pismo P. Lucyny Bęben dofinansowanie klubu  „Szarotka”. 
6/ SKANER,  NISZCZARKA DO PAPIERU. 
7/Ustalenie projektu planu rzeczowo finansowego na rok 2020- 
podjęcie uchwały. 
8/. Korekta planu rzeczowo- finansowego na rok 2019 –podjęcie 
uchwały.  
 Zaproponowany porządek zebrania   został  przyjęty jednogłośnie  11  głosów za. 

 AD.2  Protokół z poprzedniego posiedzenia z dnia 26.082019 r. przeczytała   radna Camilla 

Pustułka.  Protokół został przyjęty jednogłośnie 11 głosów  za 

AD.3  W toku dyskusji  ustalono, że w IV kwartale odbędą się następujące uroczystości. 

1/ Akademia wieczornica z okazji 11  Listopada – odzyskania przez Polskę  Niepodległości. 

2/ Wigilia dla mieszkańców  osiedla w dniu 12.12.2019 r. godz. 17,00  .  100 osób na ul .Św  Jana  

Bosko w  COLEGIUM SALESJANUM.      . 



AD.4 .Następnie    w toku dyskusji ustalono zakup  jednej tablicy   na potrzeby osiedla w kwocie 

około 3.500,- zł. i renowacja starej tablicy – gabloty na „starym” Świerczewie za ok. 1.000,- zł.   

podjęto Uchwałę  nr 11/19 jednogłośnie 11 głosów za. 

 

 AD 5 . W toku dyskusji uchwalono zaopiniować pozytywnie wniosek Adriana Łuczaka  na 

sprzedaż  choinek w terminie od   10.12.,2019 do 23.12.2019 r. oraz fajerwerków w terminie od 

28.12.2019 do 31.12.2019 r. na ul. Witkiewicza. Uchwałę  nr 12/19 podjęto -  8 głosów   za , 2  

głosy wstrzymujące. 

b/ W sprawie pisma Klubu  SZAROTKA przy SSM   o dofinansowanie radni zagłosowali   9 głosów 

przeciw  2 głosy za.  

AD 6 .W sprawie zakupu skanera i niszczarki  - wrócimy na następnym zebraniu. 

  AD 7. Przystąpiono do dyskusji projektu planu na rok 2020, który ustalono  i podjęto uchwałę 

nr 13/19   jednogłośnie 11 głosów za. 

AD.8  W związku z trudnościami załatwienia osoby do prowadzenia gimnastyki ustalono 

wprowadzić korektę  planu w związku z tym  podjęto uchwałę nr 14/19   jednogłośnie  11 

głosów za.  

.  

 

                          Na tym posiedzenie zakończono, Pan Przewodniczący   podziękowała za                           

przybycie i  zaprosił na zebranie które odbędzie się w dniu 28.10.2019 r. o godz.16,30 w 

siedzibie ROŚ.. 

 

 

Protokołował Sekretarz ROŚ                                                                            Przewodniczący   ROŚ 

   Jadwiga  Śnieg                                                                                                      Marek Duklanowski 
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